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Dotyczy: Publicznej Szkoły Podstawowej nr 3 w Azotach 

W nawiązaniu do materiałów w zakresie "Analizy kosztów funkcjonowania szkół" wyrażam 
zaniepokojenie i dezaprobatę wobec planów likwidaCji przez Urząd Miasta szkoły 

podstawowej nr 3 w Azotach. Nie może być zgody na prowadzenie polityki edukacyjnej, 
która sprowadza się do wzorów matematycznych, opierać s ię wyłącznie o czynnik 
ekonomiczny, czy też spostrzegane było przez interes biznesowy. Planowanie zamkn ięcia 

szkoły na osiedlu Azoty po 67 latach jej funkcjonowania negatywnie wpłynie na organizację 
rodzin mieszkających na naszym osiedlu. 
Wnoszę o przygotowanie planu naprawczego, który miałby poprawić jakość zarządzania 
placówką szkolną, podniesienie poziomu nauczania wraz z przedłożeniem oferty zajęć 
pozalekcyjnych. Proponowane zmiany organizacyjne w znacznym stopniu poprawią 

atrakcyjność placówki, tym samym zwiększając zainteresowanie nauką w szkole na osiedlu 
Azoty. 


